
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 17.10.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

 

Znak: BR.0002.13.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 20.09.2022 w Szkole Podstawowej nr 1 odbyła się uroczystość „Ślubowania i 

Pasowania na ucznia”, w której dzieci z klas pierwszych zostały uroczyście pasowane na 

uczniów szkoły. W uroczystościach Radę Miejską reprezentował Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Sulechowie Pan Radosław Murkowski oraz radni Pan Wojciech Szefner i Pan 

Miłosz Brodzikowski.  

2. W dniu 21.09.2022 w Sulechowskim Domu Kultury odbyła się uroczysta Inauguracja Roku 

Artystycznego 2022/23. W uroczystościach Radę Miejską reprezentowali radni pan Wojciech 

Szefner oraz Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.   

3. W dniu 23.09.2022 odbyło się spotkanie z zastępcą Burmistrza Sulechowa Panem Marcinem 

Górznym w sprawie stanowiska Rady Miejskiej dotyczącej koncepcji programowej budowy 

drogi nr 278. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie Pan 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni 

Pani Elżbieta Musiałek, Pan Sebastian Różycki i Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.  

4. 03.10.2022 spotkanie z szefami komisji w sprawie terminu wspólnego posiedzenia komisji  

5. W dniu 06.10.2022 w sali widowiskowej dawnego Zboru odbyły się uroczystości 

inaugurujące nowy rok akademicki Sulechowskiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku. W 

uroczystościach Radę Miejską reprezentował radny Pan Wojciech Szefner.   

6. W dniu 08.10.2022 odbył się w Szkole Podstawowej nr 3 w Sulechowie odbył się III 

Charytatywny Memoriał Jerzego Klempela w piłce ręcznej. W memoriale Radę Miejską 

reprezentowała radna Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.  

7. W dniu 12.10.2022 odbyła się uroczystość nadania imienia Melchiora Wańkowicza i 

sztandaru Szkole Podstawowej w Cigacicach. W uroczystościach Radę Miejską reprezentował 

I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radny Pan Wiesław 

Kołakowski.  

8. W dniu 13.10.2022 roku w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie 

odbyły się powiatowo-gminne obchody Dnia Edukacji Narodowej oraz obchody 

sześćdziesięciolecia Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. W 

uroczystościach Radę Miejską reprezentowali II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani 

Agnieszka Szeląg oraz radny Pan Miłosz Brodzikowski.  

9. W dniu 17.10.2022 roku odbyło się spotkanie przewodniczących/przedstawicieli klubów 

Rady Miejskiej w Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w 

sprawach uchwał kierowanych na najbliższą sesje Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg oraz radni Pan Roman Rakowski, Pan Sebastian Różycki, Pan 

Wiesław Kołakowski, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan Piotr Bodnar. 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Stanowisko Sołectwa Nowy Świat w sprawie nadania nazwy mostowi w Cigacicach. 

Stanowisko przekazałem Państwu Radnym. 

2. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek Sołectwa Mozów w sprawie budowy 

oświetlenia. Odpowiedź przekazałem wnioskującym oraz Państwu Radnym. 

3. Pismo od projektanta budynków komunalnych na terenie byłego tartaku. Pismo przekazałem 

Państwu Radnym. 

4. Wnioski o ujęcie zadań w budżecie Gminy Sulechów na rok 2023 złożone przez Sołectwa: 

Pomorsko, Brody, Cigacice, Krężoły, Mozów, Brzezie k. Sulechowa. Wnioski przekazałem 

Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

5. Wnioski o ujęcie zadań w budżecie Gminy Sulechów na rok 2023 złożone przez Kluby 

Radnych: Praworządny Sulechów, FORUM, Prawo i Sprawiedliwość, Platforma Obywatelska. 

Wnioski przekazałem Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

6. Wnioski o ujęcie zadań w budżecie Gminy Sulechów na rok 2023 złożone przez Radnych: 

Piotra Miszkiewicza, Arletę Lubieniec, Radosława Murkowskiego. Wnioski przekazałem 

Państwu Radnym oraz Panu Burmistrzowi. 

7. Wniosek Związku Nauczycielstwa Polskiego o dofinansowanie budowy pomnika. Wniosek 

przekazałem Państwu Radnym. Jednocześnie zwróciłem się do wnioskodawcy o podanie 

numeru konta bankowego, na który radni mogliby wpłacać pieniądze celem dofinansowania 

budowy pomnika.  

8. Uchwała nr 170/2022 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze. 

Uchwałę przekazałem Państwu Radnym. 

9. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Sulechowie. Sprawozdanie przekazałem 

Państwu Radnym. 

10. Wnioski Radnego Piotra Miszkiewicza do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego. Wnioski 

przekazałem Państwu Radnym. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

11. Interpelacja Radnej Krystyny Jagodzińskiej-Kochaniak w sprawie miejsc składowania 

węgla. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi oraz 

Państwu Radnym. 

12. Stanowisko merytoryczne w sprawie wniosku o zwiększenie dotacji dla niepublicznych 

żłobków. Odpowiedź przekazałem wnioskodawcy oraz Państwu Radnym. 

13. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek mieszkańca osiedla Zacisze w Sulechowie 

w sprawie budowy parkingu. Odpowiedź przekazałem wnioskodawcy oraz Państwu Radnym. 

14. Odpowiedź Burmistrza Sulechowa na wniosek dyrekcji niepublicznego przedszkola 

GUCIO - utwardzenie terenu. Odpowiedź przekazałem wnioskodawcy oraz Państwu Radnym. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


